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Raad van bestuur van de intergemeentelijke vereniging IVAREM – 09 juni 2023 
 

LIJST MET BEKNOPTE OMSCHRIJVING VAN BESLISSINGEN 
 
Aanwezig: Koen Anciaux - voorzitter 

Sylke Pex, Marc Franquet - ondervoorzitters 
Bavo Anciaux, Ivo Andries, Eddie Bormans, Jeroen De Cuyper, Anne De Ron, 
Patrick Princen, Rina Rabau, Ingeborg Van Hoof, Paul Wuyts - leden 
Stefaan Deleus, Koen Kerremans - leden met raadgevende stem 
Jos Hellemans - deskundige 
Vincent Volckaert - algemeen directeur en secretaris 

Verontschuldigd: Mieke Van den Brande - lid 

Afwezig: Geert Marrin - lid met raadgevende stem 

 
De vergadering wordt geopend om 16.00 uur door Koen Anciaux, voorzitter. 

 

Goedkeuring notulen 
 

1. Goedkeuring notulen van de RVB van 12 mei 2023  

BESLUIT: (unaniem) 
De raad van bestuur keurt de notulen van 12 mei 2023 goed. 

 

Punten ter kennisname 
 

2. Opvolging beslissingen  

2.1.  Overslaghal Muizen  

De uiterste beslissingsdatum is 15 juni 2023. IVAREM verwacht dus heel binnenkort een beslissing. 

 

Punten ter goedkeuring 
 

3. Openbare netheid brengpunten  

BESLUIT: (unaniem) 
De raad van bestuur beslist dat het project rond beheer van openbare netheid aan brengpunten heeft 
aangetoond dat er een meerwaarde kan gecreëerd worden door dat op intercommunaal niveau uit te voeren.  
De projectfase wordt afgesloten op 1 juli 2023 waarna een specifiek OCT-team, aangestuurd door een 
beleidsmedewerker, de operationele werking van de OCT’s garandeert en het openbare domein errond netjes 
houdt.  

Het team wordt versterkt met 1 VTE met handhavende bevoegdheid (GAS). 

Tot eind 2023 wordt deze activiteit verder gefinancierd vanuit de opbrengsten textiel en vanaf 2024 wordt een 
werkingsbijdrage opgenomen van 1,25 EUR/gezin/jaar.  
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4. Goedkeuring notulen agendapunten  

BESLUIT: (unaniem) 

De raad van bestuur keurt de notulen van 12 mei 2023 eenparig goed voor wat betreft agendapunt 3. 

 

5. Varia, mededelingen en rondvraag  

Vraag Koen Kerremans  

Er is blijkbaar een uitzending geweest op RTV waarin burgemeester Verbeeck van de gemeente Nijlen verklaart 
dat hij niet achteruit wil gaan qua afvalbeheer door toe te treden tot IVAREM. Heeft hij een punt? 

Antwoord:  

Die uitspraak kwam er waarschijnlijk na de publicatie in GVA over GFT-inzamelingen sinds de jaren ’90 bij IOK. 
Maar dat heeft niets te maken met voor of achter zijn. In 1992 hebben intercommunales keuzes gemaakt voor 
ofwel groenregio ofwel GFT-regio. Recent werd de opdeling opgegeven en wordt GFT-inzameling verplicht. Elke 
intercommunale legt eigen accenten, maar grote verschillen zijn er niet. Zo kunnen we ook stellen dat IVAREM 
een veel betere groencompostering heeft dan IOK.  

Vraag Eddie Bormans  

Bij het uitzetten van de papier- en kartoncontainers werd er afval achtergelaten door de uitzetters. Dat is geen 
reclame voor IVAREM. 

Antwoord:  

We hadden het bericht al ontvangen en hebben het reeds opgenomen met de firma die de uitzet organiseert. 

Vraag Anne De Ron  

In het kader van het GFT-project wil Anne een pleidooi houden om goede afspraken te maken i.v.m. de 
contantbelastingen voor de GFT-inzameling. Zo kan bijvoorbeeld samen overwogen worden om de 
huurprijs/servicekosten te verhogen. 

Antwoord:  

In de presentatie over het GFT-project wordt een voorstel geformuleerd, maar daarom is dat voorstel nog niet 
definitief. De bedoeling is om de gemeenten samen te brengen om tot een uniforme contantbelasting te komen 
voor de GFT-inzameling, zoals dat ook gebeurd is voor de DIFTAR-inzameling van huisvuil. 

 


